
                                                                 ПРОТОКОЛ № 37

  засідання  постійної  комісії  ради  з  питань  житлово-комунального 
господарства,  будівництва,  архітектури,  екології,  довкілля,  транспорту  та 
зв’язку  

від ”13” січня  2017 р.
ПРИСУТНІ:
Голова постійної комісії Т. Демко
Заступник голови комісії В. Тюска
 Члени комісії: Р. Шагала, М. Лужецький, О. Майданюк.
Відсутній : А. Янів
Запрошені:  перший заст. міського голови І. Герман, директор Департаменту 
МГ І. Лепкий, заст. директора Департаменту МГ Р. Цеслів, депутат О.Балог  .

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:
1. Про проект Програми  видатків на запобігання та ліквідацію 

надзвичайних  ситуацій  та  наслідків  стихійного  лиха  м. 
Дрогобич  на 2017 рік.

2. Про проект Програми  благоустрою м. Дрогобич на 2017 рік.
3. Про  проект  Програми  внесків  в  статутний  фонд  КП 

“Дрогобичводоканал” на  2017  рік  (для  придбання  канало-
промивної машини).

4. Про підготовку до кронування і порізки дерев в м. Дрогобич.
5. Про доцільність створення міської аварійно – диспетчерської 

служби.
6. Про Звіт постійної комісії за 2016 рік.
7.  Різне.

1. СЛУХАЛИ:   директора  Департаменту  МГ  І.  Лепкого,  який 
поінформував  про  доцільність  і  необхідність  прийняття 
Програми  видатків  на запобігання та  ліквідацію надзвичайних 
ситуацій та наслідків стихійного лиха м. Дрогобич  на 2017 рік.

 ВИСТУПИЛИ: Т. Демко запропонував членам комісії підтримати 
Програму і рекомендувати сесії міської ради затвердити її.

 ГОЛОСУВАЛИ :  рекомендувати сесії  міської  ради затвердити 
Програму  видатків на запобігання та ліквідацію надзвичайних 
ситуацій та наслідків стихійного лиха м. Дрогобич  на 2017 рік.

                                ”за” –  5”            проти” – 0     “ утримався” - 0
2. СЛУХАЛИ:   директора  Департаменту  МГ  І.  Лепкого,  який 

поінформував про доцільність і необхідність прийняття Програми 
благоустрою м. Дрогобич на 2017 рік. 



ВИСТУПИЛИ:  Т. Демко запропонував членам комісії  підтримати 
Програму і рекомендувати сесії міської ради затвердити її.

 ГОЛОСУВАЛИ :  рекомендувати сесії  міської  ради затвердити 
Програму   благоустрою м. Дрогобич на 2017 рік.

                                ”за” –  5”            проти” – 0     “ утримався” – 0

3. СЛУХАЛИ:   директора  Департаменту  МГ  І.  Лепкого,  який 
поінформував  про  доцільність  і  необхідність  прийняття 
Програми внесків в статутний фонд КП  “Дрогобичводоканал” на 
2017 рік ( для придбання канало-промивної машини)
 
ВИСТУПИЛИ:  Т. Демко запропонував членам комісії  підтримати 
Програму і рекомендувати сесії міської ради затвердити її.

 ГОЛОСУВАЛИ :  рекомендувати сесії  міської  ради затвердити 
Програму внесків в статутний фонд КП “Дрогобичводоканал” на 
2017 рік ( для придбання канало-промивної машини)

                                ”за” –  5”            проти” – 0     “ утримався” – 0

4. СЛУХАЛИ:   Т. Демка, який повідомив, що на ім’я голови комісії 
надійшло багато звернень і заяв з приводу необхідності порізки і 
кронування дерев в місті. 
ВИСТУПИЛИ: директор  Департаменту  МГ  І.  Лепкий  пояснив 
затримку з проведенням цього виду робіт з благоустрою тим, що 
дозвіл  на  зрізку  дає  обласна  екологічна  інспекція.  Ще  однією 
проблемою є те, що роботи будуть проводити КП ЖЕО і МНС, а 
КП КМГ не зможе цього робити через певні застереження з боку 
державних фінансових інституцій.
Т.  Демко  запропонував  директору  Департаменту  прийняти  всі 
необхідні  міри  з   отримання  висновків  екологічної  інспекції  і 
оперативно  реагувати  на  депутатські  звернення  та  заяви 
громадян з тим, щоб розпочати роботи з 01 лютого 2017 р..

 
        ГОЛОСУВАЛИ:  доручити Департаменту  МГ розпочати 
роботи з кронування і порізки дерев в м. Дрогобич  з 01 лютого 2017 
р.

            ”за” –  5                  ”проти” – 0              “ утримався” - 0



5. СЛУХАЛИ: Т. Демка, який повідомив, що комісією було прийнято 
рішення  щодо  необхідності  створення  аварійно-диспетчерської 
міської служби, але за тривалий час не зроблено дієвих кроків з 
боку виконавчої гілки влади.

ВИСТУПИЛИ: перший  заст.  міського  голови  І.  Герман,  який 
повідомив, що для утримання такої служби потрібні кошти, а їх в 
бюджеті немає.

Р.  Шагала  акцентував  увагу,  що  створивши  на  базі  КП  ЖЕО 
аварійно  -диспетчерську  службу  можна  б  було  і  частково 
вирішити кадрове питання КП ЖЕО. 

Директор КП ЖЕО О. Майданюк висловився щодо необхідності 
підняття  тарифів  на  комунальні  послуги,  які  надає  КП  ,  але 
оскільки  ця  процедура  є  тривалою  в  часі  (2  місяці),  то  для 
нормального функціонування підприємства необхідна фінансова 
підтримка КП ЖЕО з міського бюджету, орієнтовно в сумі до 1,5 
млн. грн.

Т.  Демко  повідомив,  що  джерелами  фінансування  аварійно-
диспетчерської служби повинні стати – КП ЖЕО, ОСББ та місцевий 
бюджет. Для цього потрібно прийняти Положення про службу і в 
комплексі розпочати роботу з її створення.

І.  Герман повідомив,  що  оскільки  КП  ЖЕО стало  управляючою 
компанією,  то  існують  проблеми  з  фінансуванням  аварійної 
служби  на  базі  цього  підприємства.  Але  він  погодився,  що 
потрібно  шукати  шляхи  вирішення  проблеми  ,  бо  потреба  в 
аварійно-диспетчерській службі міста є гострою.

 ГОЛОСУВАЛИ:  Провести  спільне  засідання  постійної  комісії 
ради  з  питань  ЖКГ,  постійної  комісії  ради  з  питань  фінансів  і 
бюджету,  представників  виконавчої  гілки  влади,  громадськості 
(ОСББ)  на якому обговорити алгоритм дій з створення аварійно-
диспетчерської  міської служби та підняття тарифів на комунальні 
послуги, які надає КП ЖЕО.
            ”за” –  5                  ”проти” – 0                       “ утримався” - 0

6. СЛУХАЛИ:  голову комісії  Демка Т.про те, що згідно з рішенням 
сесії  міської  ради  та  відповідно  до  законодавства  України 



необхідно винести на розгляд сесії Звіт про роботу комісії за 2016 
рік.

ВИСТУПИЛИ: Тюска В. Запропонував рекомендувати сесії міської 
ради взятии до відома Звіт комісії.

              ГОЛОСУВАЛИ:  Рекомендувати сесії міської ради Звіт постійної 
комісії ради з питань житлово-комунального господарства, будівництва, 
архітектури, екології, довкілля, транспорту та зв’язку взяти до відома. 

            ”за” –  5                  ”проти” – 0                       “ утримався” - 0

7. 7.1. СЛУХАЛИ: директора КП Дрогобичводоканал Р. Шагалу, який 
повідомив, що згідно НПА розпочнуться роботи із встановлення 
будинкових  приладів  обліку  споживання  води.  Найперше,  такі 
прилади  будуть  встановлюватись  в  тих  багатоповерхових 
будинках, де є найменша кількість квартирних приладів обліку і 
там, де найбільше  прописано по одній особі в квартирі. 

ВИСТУПИЛИ: Т.  Демко,  який  прогнозує,  що  це  викличе  певне 
напруження в місті серед мешканців, через те, що буде порушена 
соціальна справедливість. 

В. Тюска  запропонував  директору  КП  Р.  Шагалі  провести 
необхідну  роз’яснювальну  роботу  серед  населення,  щоб  зняти 
частково ймовірну соціальну напругу.

ГОЛОСУВАЛИ:  1.  Інформацію  надану  директором  КП 
“Дрогобичводоканал”  Р.  Шагалою  взяти  до  відома. 
2.Рекомендувати  виконавчій  гілці  влади,  найперше  КП 
“Дрогобичводоканал”,  провести  роз’яснювальну  роботу  з 
споживачами послуг.

            ”за” –  5                  ”проти” – 0                      “ утримався” – 0

7.2. СЛУХАЛИ: Т.Демко поінформував, що надійшов лист від ШШК 
“Софія”, в якому члени клубу просять комісію про сприяння у 
продовженні оренду клубом приміщення навул. Ш.-Алейхема.

ВИСТУПИЛИ: В. Тюска наголосив, що постійна комісія ради не 
може сприяти, а лише взяти інформацію викладену в листі до 
відома.



ГОЛОСУВАЛИ:  Інформацію викладену в листі ШШК  “Софія” 
взяти до відома.

 ”за” –  5                  ”проти” – 0                       “ утримався” - 0

Голова постійної комісії ради Т. Демко
Секретар комісії О. Майданюк


